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Emlékeztet ő 

 
Az Egyesületi Elnökség 2015. április 28-án 14:00 órakor a MEE központi irodájában 

megtartott üléséről. 
 
Jelen voltak:  Béres József, Haddad Richárd, Dr. Hartmann Bálint, Dr. Kádár Péter, Nagy 
János, Pálfi Zoltán, Dr. Tóth Judit, Orlay Imre, Rejtő János, Rubint Dezső, Divényi Dániel 
Elnökségi tagok, továbbá Ángyánné Kiss Zsuzsanna, Tóth Péterné, Balázs Péter, Günthner 
Attila állandó meghívottak. 

Kimentette magát: Vinkovits András, Kovács András, Bánhegyesi Attila, Kovács László, 
Dési Albert, Görgey Péter, Hollósy Gábor, Veisz Imre, Tóth József. 

Első napirendi pontként  Günthner Attila ismertette a 2014. májusban a Fővárosi 
Törvényszéknek benyújtott módisított Alapszabályunkkal kapcsolatos 33 pontban kifogásolt 
hiánypótlási végzés, valamint az ennek megfelelően módosított Alapszabály legfontosabb 
elemeit. Alapelvként tűztük ki, hogy a végzéssel nem vitatkozunk, az abban foglaltakat 
átvezetjük Alapszabályunkon. Ennek megfelelően jelen procedúra sokkal inkább jogi és 
technikai, mint szervezeti feladat. Ezt követően az írásban is megküldött és jelen ülésen 
kivetített módosított Alapszabályon átvezetett változtatásokat áttekintette az Elnökség. 

Az Alapszabályban mindenütt ezt írjuk: „az Elektrotechnika című havi rendszerességgel 
megjelenő szaklapban”. Ugyanakkor évente 10 alkalommal jelenik meg, így nem lehet havi 
rendszerességgel megjelenő. Ezt kell feloldani.  

Az Elnökség kérte az Irodavezetőt, hogy tisztázza jogásszal az Alapszabály következő 
részének gyakorlását illetően: Az Elnökség határozathozatalában nem vehet részt az, aki a 
döntésben érdekelt más szervezettel többségi befolyáson alapuló kapcsolatban áll. 

Az irodavezető képviseleti joga a 2014-ben módosított Alapszabályban minden esetben 
együttes, azaz kizárólag más képviseleti aláírásra feljogosított vezetővel együtt írhat alá. Az 
azt megelőző verzióban képviseleti joga önálló az Elnökség felhatalmazása szerint. Az 
operatív működést nehezíti a kettős aláírás, ezért ezt egy későbbi Alapszabály módosításnál 
célszerű lesz visszaállítani.  

Az Elnökség további kérése, hogy egy későbbi Alapszabály módosítás esetén a területi 
szervezetek tagdíjelszámolására vonatkozó részt vagy töröljük, vagy tegyük egy hónappal 
későbbi időpontra az abban foglalt határidőt: „A regisztrált tagságú szervezetek az éves 
tagdíj elszámolásukat tárgyév március 31.-ig kötelesek megküldeni az Elnökség részére.” 

Az Egyesületi Elnökség 18/2015 számú határozatával  a fenti észrevételeket és 
kiegészítéseket figyelembe véve egyhangúlag elfogadta a törvényszék hiánypótlásának 
megfelelően módosított Alapszabályt. Egyúttal Felhatalmazza Béres Józsefet, Haddad 
Richárdot, Kovács Andrást és Günthner Attilát, hogy a Küldöttgyűlésig esetlegesen felmerült 
jogkényszer esetén módosíthassák az Alapszabályt és erről külön tájékoztassák a 
Küldöttgyűlést.  

Második napirendi pontként  Günthner Attila tájékoztatta az Elnökséget a jelöltállítási 
követelményrendszerrel kapcsolatban beérkezett észrevételekről. Orlay Imre javasolta, hogy 
a Főtitkártól elvárt képességek közé kerüljön be a jó kapcsolatteremtő képesség és a 
nyitottság a nemzetközi kapcsolattartásban. Ezen felül a feladatait egészítsük ki a felelős 
kiadói feladatokkal. A Felügyelő Bizottság tagjainál felsoroltak között szerepelt, hogy „Nem 
lehetnek más egyesületi szerv választott képviselői”. Az Elnökség javasolta ennek a pontnak 
a törlését. Rejtő János jelezte, hogy az Etikai Bizottság elnökének és tagjainak feladatai 
kétszer szerepelt a dokumentumban. Ezt a részt elegendő egyszer feltüntetni. Az Egyesületi 
Elnökség 19/2015 számú határozatával  a fenti észrevételeket és kiegészítéseket 
figyelembe véve egyhangúlag elfogadta a jelöltállítási követelményrendszert. A 
követelményrendszerben nem kerül feltüntetésre Ángyánné Kiss Zsuzsanna javaslata, de az 
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Elnökség javasolja a Jelölő Bizottságnak, hogy fordítson figyelmet arra, hogy a jelöltek 
rendelkezzenek e-mail címmel. 

Harmadik napirendi pontként  Haddad Richárd az Elnökségi beszámolóval kapcsolatban 
elmondta, hogy az április 14-én kiküldött verzió a VTT tájékoztatójával lett kiegészítve. Az 
Egyesületi Elnökség 20/2015 számú határozatával  egyhangúlag elfogadta az Egyesületi 
Elnökség éves beszámolóját. 

Negyedik napirendi pontként  Günthner Attila kérdezte az Elnökséget, hogy az április 14-én 
megküldött évzáró dokumentumokkal (MEE 2014 évi egyszerűsített beszámoló, 
közhasznúsági melléklet, könyvvizsgálói jelentés) kapcsolatban van-e valakinek kérdése. 
Ángyánné Kiss Zsuzsanna jelezte, hogy a GB beszámolója és a záró dokumentumok között 
összhangnak kell lenni. Konkrét észrevételeit a GB beszámolóval kapcsolatban jelezte 
Vinkovits Andrásnak. Az Egyesületi Elnökség 22/2015 számú határozatával  egyhangúlag 
elfogadta az Egyesület 2014 évi záró dokumentumait. 

Ötödik napirendi pontként  Günthner Attila kérdezte az Elnökséget, hogy a 2014. május 17. 
és 2015. április 27. között belépett és kizárt tagok írásban megküldött listájával kapcsolatban 
van-e bárkinek észrevétele. Az Egyesületi Elnökség 23/2015 számú határozatával  
egyhangúlag elfogadta a 2014. május 17. és 2015. április 27. között belépett és kizárt tagok 
írásban megküldött listáját. 

Hatodik napirendi pontként  Béres József az Elektrotechnikai Múzeummal kapcsolatban a 
következő javaslatokat tette: 

• Adjunk lehetőséget a Küldöttgyűlésen az Elektrotechnikai Múzeummal kapcsolatban 
EMMA által alapított díj átadására 

• A Vándorgyűlésen biztosítsunk kiállítási lehetőséget az Elektrotechnikai Múzeum 
számára 

• Iskoláknak állítsunk össze múzeumi látogatói csomagot, amelyet pártoló tagjaink 
szponzorálhatnak. 

A fenti javaslatokat az Egyesületi Elnökség 24/2015 számú határozatával  egyhangúlag 
elfogadta. 

Egyebek: 

• Günthner Attila tájékoztatta az Elnökséget a MEE Dél-Alföldi Déri Miksa Koordinációs 
Központ által benyújtott régiós szintű, írásban is megküldött támogatással kapcsolatban. 
A pályázat megfelel az Elnökség által kiírt feltételeknek. A Békéscsabai és a Szegedi 
szervezet együttesen 600 eFt támogatást kérnek a területi szervezetek és az 
önkormányzatok szakmai kapcsolatát erősítő céllal szervezendő szakmai konferencia 
bonyolítására. Az Egyesületi Elnökség a kezdeményezést elvileg támogatja, de kéri 
költségterv és a szakmai program részletes megküldését. 

• Rubint Dezső tájékoztatta az Elnökséget a Debreceni szervezet által benyújtott régiós 
szintű, írásban is megküldött támogatással kapcsolatban. Az Egyesületi Elnökség 
25/2015 számú határozatával  egyhangúlag elfogadta a Debreceni szervezet régiós 
szintű támogatási igényét. 

• Günthner Attila jelezte az Elnökségnek, hogy több pártoló tagunk jelezte számunkra, 
hogy a 2015. május 5-re tervezett MEE Partnertalálkozó olyan szakmai programokkal 
esik egybe, amelyek nem teszik lehetővé számukra, hogy részt vegyenek 
rendezvényünkön. Ennek megfelelően a jelentkezési arány nagyon alacsony. Az 
Egyesületi Elnökség 26/2015 számú határozatával  egyhangúlag úgy határozott, hogy a 
fenti okok miatt a MEE Partnertalálkozót elhalasztja.  

Budapest, 2015. április 28.  
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Összeállította: Jóváhagyta: 
 

 

Günthner Attila Béres József  
Irodavezető Elnök  

 


